
Bestuursvergadering	afdeling	deltavliegen	

9	september	2020	

Aanwezig:	Wim,	Sander,	Adrie,	Serge,	Annet	(via	Zoom),	Frans.	

Aanvang	19:00	

1) De	agenda	wordt	vastgesteld	met	een	enkele	toevoeging	bij	algemene	mededelingen	
betreffende	de	ledenraadsvergadering	en	het	pas	gevlogen	NK	sleep.	

2) Actielijst:	
Actiepunt	2	-	Brevettering	naar	het	KEI:	Frans:	nog	niet	aan	toe	gekomen.	

Actiepunt	11	-	Aspirant	lidmaatschap:	Frans:	nog	niet	aan	toe	gekomen.	

Actiepunt	75	-	Deltachat:	Sander:	wordt	van	actielijst	afgehaald	en	bij	de	ALV	
gecommuniceerd	dat	er	geen	geld	meer	in	wordt	gestoken.	De	site	is	eigendom	van	Sander	
en	hem	kan	niet	verplicht	worden	de	site	offline	te	halen.	

Actiepunt	99	-	Ervaringseis	uit	het	handboek	halen:	Frans:	staat	vandaag	op	de	agenda.	

Actiepunt	117	-	Adrie	gaat	DeltaDag	organiseren:	Adrie:	actiepunt	mag	eraf,	DeltaDag	zal	
volgende	week	plaatsvinden.	

Actiepunt	122	-	Mail	aan	duopiloten	sturen	m.b.t.	mail	en	verzekering:	Annet:	Sander	heeft	
alle	duopiloten	de	informatie	hierover	gemaild.	

Actiepunt	123	-	Q1	laten	corrigeren	en	rondsturen:	Sander:	cijfers	van	kwartaal	1	zijn	
gecorrigeerd	en	zijn	aan	Annet	gestuurd	(Q2	waarin	ook	Q1	zit).	

Actiepunt	124	-	Voorstel	van	Frans	over	aanpassing	verenigingsinstructeur	in	handboek:	
Frans:	komt	straks	ter	sprake	bij	betreffende	agendapunt.	

Actiepunt	125	-	Inventariseren	welke	commando's	scholen	en	clubs	bij	gebruiken	het	lieren	
en	slepen:	Frans:	nog	niet	aan	toe	gekomen.	

Actiepunt	126	-	Aernout	mail	over	EHBO	voorstel,	Frans:	heeft	gereageerd	op	de	mail.	Geen	
antwoord	gehad.	Punt	kan	van	de	lijst	af.	

Actiepunt	Nieuwsbrief:	Annet	zal	Serge	een	stuk	aanleveren	n.a.v.	het	NK	en	Adrie	over	de	
DeltaDag.	

Besluit:	Frans	stuurt	de	bijgewerkte	Actielijst	aan	Annet.	 	

3) Algemene	mededelingen	
a. NK	sleep,	Annet:	Het	NK	sleep	is	op	woensdag	begonnen.	Dit	was	een	mooie	dag.	De	

andere	dagen	was	er	vrij	veel	wind	en	de	laatste	dag	was	er	teveel	wind.	Het	NK	is	
om	die	reden	gestopt.	Het	waren	over	het	algemeen	geslaagde	dagen.	

b. Ledenraadsvergadering,	Adrie	en	Wim:	Beiden	waren	te	Papendal	aanwezig	op	de	
ledenraadsvergadering.	Er	is	een	nieuw	bestuur	gevormd.	Twee	oud-bestuursleden	
blijven	tot	de	komende	ALV.	Ze	zoeken	momenteel	een	nieuwe	voorzitter.	Er	werd	
besproken	hoe	er	wordt	omgegaan	met	corona.	Het	zijn	vaak	technische	discussies	
met	eigenlijk	niets	wat	de	delta-afdeling	raakt.	Wim	zal	de	volgende	keer	de	agenda	
van	de	ledenraadsvergadering	vooraf	ter	info	aan	bestuur	rondsturen.	



c. Nieuwsbrief,	Serge:	kort	na	de	DeltaDag	zal	de	eerstvolgende	nieuwsbrief	worden	
rondgestuurd	om	mensen	op	de	hoogte	te	brengen	van	de	ALV.	
De	volgende	onderwerpen	zullen	in	de	nieuwsbrief	staan:	

i. Datum	ALV,	locatie	wordt	dan	gecommuniceerd	met	de	voorkeur	elkaar	te	
‘live’	zien	in	plaats	van	(alleen)	online.	

ii. NK	sleep	
iii. DeltaDag	

De	volgende	punten	komen	op	de	ALV	aan	de	orde:	
i. de	gebruikelijke	dingen	als	jaarplan,	terugblik,	begroting	enz.	
ii. Een	"totaalplaatje"	door	Wim,	o.a.	bestaande	uit	input	van	de	commissies.	

Besluit:	Serge	schrijft	de	commissies	aan	om	input	toe	te	sturen	(2	weken	van	
tevoren).	Wim	maakt	het	totaalplaatje.	

b. Deltadag,	Adrie:	De	deltadag	is	ruim	gecommuniceerd.	In	augustus	was	de	wind	te	
hard.	De	deltadag	heeft	3	doelen.	Veiligheid,	saamhorigheid	en	vliegen.	
Er	zijn	nu	43	aanmeldingen,	daarvan	zijn	er	9	die	niet	vliegen	op	de	dag.	De	mensen	
die	wel	vliegen	kunnen	mogelijk	niet	heel	veel	vliegen,	gezien	de	drukte.	
Mogelijk	dat	op	locatie	Salland	gevlogen	kan	worden,	omdat	daar	veel	voordelen	
zijn.	Havelte	heeft	nadelen	zoals	een	klein	veld.	Salland	heeft	een	groot	veld	in	twee	
richtingen	met	een	mooie	kantine.	
De	kosten	zijn	mogelijk	hoger	dan	was	begroot.	Het	budget	was	€1500,-,	daar	komt	
mogelijk	€250,-	a	€300,-	bovenop.	
Wat	moeilijk	is	om	alle	belangen	in	te	vullen	in	de	deltavliegwereld.	Adrie	geeft	aan	
dat	er	binnen	de	deltavliegwereld	verschillende	eilandjes	zijn	wat	het	samenwerken	
moeilijk	maakt.	
Voorstel:	Weer	een	club-scholendag	organiseren.	Wim	neemt	dit	op	zich.	

c. Financiën,	Sander:	Er	is	€2674	meer	uitgegeven	dan	binnengekomen,	maar	er	is	nog	
€15000	over	van	het	oorspronkelijk	budget.	De	commissie	marketing	en	
communicatie	heeft	tot	dusver	het	grootste	bedrag	uitgegeven	in	2020.	

d. Marketing,	Sander:	Websitebezoekers	1269	unieke	bezoekers,	totaal	1841	
bezoekers.	3200	pagina’s	zijn	bekeken,	416	clicks	naar	Randonaero.	328	clicks	naar	
High5,	102	naar	Max	L/D	en	2	naar	Harm	Abbes.	

e. Instructeurs,	Wim:	Bart	Weghorst	heeft	zijn	brevet	ontvangen.	De	andere	
instructeurs	moeten	nog	allemaal	worden	aangeschreven	met	de	mededeling	dat	ze	
hun	instructeursbevoegdheid	zouden	kunnen	terugkrijgen.	Frans	geeft	aan	dat	er	wel	
duidelijkheid	moet	zijn	op	welke	basis	je	iemand	zijn	instructeurschap	kan	toekennen	
en	hoe	lang	het	geldig	is.	Bestuur	is	het	met	Frans	eens.	

Besluit:	Bestuur	zal	zich	nader	beraden	over	de	geldigheid	van	de	aantekeningen	nieuwe	
stijl.	

2) Ongevallenregistratie,	Wim:	Er	heeft	een	grote	hoeveelheid	ongevallen	binnen	de	
deltavliegafdeling	plaatsgevonden,	maar	die	zijn	niet	via	het	ongevallenregistratieformulier	
doorgegeven.	In	de	WhatsApp-groep	zijn	ongevallen	wel	gedeeld,	maar	deze	zijn	niet	
officieel	geregistreerd.	Afdeling	deltavliegen	doet	vrijwel	niets	aan	ongevallenregistratie.	
Besluit:	Het	wordt	een	agendapunt	voor	de	ALV	om	verbeteringen	door	te	voeren	in	het	
systeem	van	melding	van	"voorvallen".	

3) Agenda	ALV	
-	Wim	maakt	een	opzet	over	de	doelen	2021	en	wat	we	2020	hebben	bereikt	
-	Overzicht	financiën	
-	Ongevallenregistratie	



-	data	examens,	wedstrijden	(wk),	deltadag/-weekend	2021	(deze	worden	benoemd	in	de	
KNVvL	agenda),	ALV,	veiligheidsdagen,	NK	Sleep,	NK	berg.	
-	afscheid	Annet.	

6)		 Handboek	
a)	Frans	heeft	23	voorstellen	gedaan,	die	naar	de	kadercommissie	zijn	gestuurd.	Van	Aernout	
is	reactie	ontvangen	met	een	bezwaar	dat	het	via	het	KEI	moet	lopen.	Koos	zijn	reactie	was	
om	het	te	laten	zoals	het	was.	Frans	is	hierover	teleurgesteld,	want	het	lijkt	alsof	de	
voorstellen	niet	echt	goed	zijn	gelezen.	De	personen	binnen	de	kadercommissie	hebben	veel	
ervaring	en	kennis,	maar	nu	lijkt	het	alsof	er	weinig	aandacht	is	voor	dit	onderwerp.	Omdat	
de	kadercommissie	er	niet	uit	lijkt	te	komen,	is	het	voorstel	dat	Wim	aanschuift	bij	een	(door	
hem)	te	organiseren	vergadering	van	de	Kadercommissie	en	het	proces	zal	bewaken,	om	zo	
tot	een	besluit	te	komen.	

b)	Frans	gaat	kijken	naar	het	handboek	van	schermvliegen	of	delen	hiervan	overgenomen	
kunnen	worden	voor	het	handboek	van	deltavliegen.	De	voorzitter	van	schermvliegen	stelt	af	
en	toe	de	vraag	of	het	handboek	niet	gezamenlijk	opgesteld	kan	worden.	

c)	Frans	heeft	nog	eens	20	tot	25	voorstellen	klaarliggen	voor	o.a.	de	ervaringseis.	Deze	zou	
worden	omgezet	naar	een	advies	met	aanbevelingen.	Een	dwingend	advies	heeft	wat	haken	
en	ogen,	zoals	wat	zijn	de	consequenties	als	het	niet	wordt	opgevolgd?	Een	advies	kan	je	nou	
eenmaal	niet	handhaven.	Frans	zal	bij	de	ALV	noemen	dat	er	wordt	gewerkt	aan	het	voorstel	
om	de	ervaringseis	aan	te	passen.	

	

Rondvraag:	

-	Verzoek	van	Frans	om	stukken	(mails,	documenten	enz.)	eerst	te	controleren	op	spellings-	en	
taalfouten	alvorens	deze	naar	een	anderen	te	verzenden.	Lees	je	eigen	epistels	minstens	1x	na.	

-	Adrie	vraagt	of	bestuur	een	kaartje	wil	sturen	naar	Egbert	Cijsouw	vanwege	ernstige	ziekte	van	zijn	
echtgenote.	Bestuur	is	akkoord.	

-	Adrie	wil	complimenten	overbrengen	aan	de	PihN-commissie	voor	de	mooie	marketingpakketten	
die	zijn	rondgestuurd.	

	

De	vergadering	wordt	gesloten	om	21:20	

	

Actiepunten	en	Besluiten:	

- Wim	gaat	kijken	of	Papendal	kan.	Als	dat	niet	kan,	dan	zal	Wim	Adrie	vragen	wat	een	
alternatief	is,	de	derde	optie	is	online.	

- Bij	volgende	bestuursvergadering	clubs/scholendag	organiseren.	Dan	agendapunt	opzetten	
dat	er	gesproken	moet	worden	over	materiaal	(lieren	met	name)	om	deze	goed	te	gebruiken.	

- Besluit:	Serge	schrijft	de	commissies	aan	om	input	toe	te	sturen	(2	weken	vóór	de	ALV).	Wim	
maakt	het	totaalplaatje	voor	zijn	presentatie.	Bestuur	moet	er	een	akkoord	over	geven.		

- Sander	zal	de	financiën	leveren	aan	Wim.	
- Serge	zal	scholen	vragen	hoeveel	cursisten	zijn	gekomen	na	de	marketingactie.	Frans	meldt	

dat	het	er	weinig	zijn,	maar	wel	zeer	enthousiaste	cursisten.	



- Op	ALV	moet	er	nog	wat	worden	gezegd	over	de	kosten	voor	de	Kar	en	Keet	van	
Randonaero.	

- Besluit:	Het	wordt	een	agendapunt	voor	de	ALV	om	verbeteringen	door	te	voeren	in	het	
systeem	van	melding	en	registratie	van	"voorvallen".	

- Voorstel:	Weer	een	club-scholendag	organiseren.	Wim	neemt	dit	op	zich.	
- Serge	zal	Aernout	vragen	wie	ooit	een	instructeurschap	heeft	behaald	en	deze	lijst	aan	

bestuur	overhandigen	om	e-mail-adressen	te	checken.	In	de	mail	naar	de	(oud)	instructeurs	
zal	de	persoon	kunnen	aangeven	of	hij/zij	geen	mail	meer	wil	ontvangen.	

- Veiligheidscommissie	moet	mensen	persoonlijk	aanschrijven	die	in	de	WhatsApp-groep	of	
elders	hebben	gemeld	dat	er	een	ongeval	heeft	plaatsgevonden.	

- Besluit:	Annet	is	bij	deze	lid	van	de	veiligheidscommissie	en	gaat	er	fanatieker	achteraan	dat	
"voorvallen"	ook	echt	gemeld	worden.	Je	ongeval	noemen	in	de	AppGroep	is	dan	dus	per	
definitie	een	aanzet	tot	melden	en	Annet	kan	(als	commissie)	vragen	om	eventueel	
ontbrekende	info.	

- Wim	gaat	kadercommissie	samen	laten	komen	om	tot	een	besluit	te	komen	over	het	
handboek.	

- Frans	gaat	weer	aan	de	slag	met	het	handboek.	
- Frans	stuurt	de	bijgewerkte	Actielijst	aan	Annet.	 	
- Besluit:	Bestuur	zal	zich	nader	beraden	over	de	geldigheid	van	de	aantekleningen	nieuwe	

stijl.	

	

Commissies	voor	plannen	2021	vragen:	

Sportcommissie:	Annet	Vieregge,	Arne	Tänzer,	Emiel	Jansen,	Sander	van	Schaik	
Examencommissie:	Frans	Icke	
Stekkencommissie:	Adrie	Bijsterbosch,	Frits	van	Dijk,	Heleen	van	den	Bos,	Jan	Gorisse,	Robert	
Benjamins	
Veiligheid	en	techniekcommissie:	Martin	van	Helden,	Koos	de	Keijzer	
Kadercommissie:	Koos	de	Keijzer,	Aernout	Drijver	en	Frans	Icke	
Brevettencommissie:	Aernout	Drijver	
Bestaat	er	ook	een	Marketingcommissie?	Wim	de	Gier	voor	afdeling	delta,	Serge	Koning	voor	
Marcom-commissie?	

	


